
Vragen financiële situatie omgevingsdienst

Gemeente belangen heeft al meermaals haar zorgen geuit over de enorme kostenstijgingen en de 
verhoging van de begroting met 4 miljoen euro. We hebben ons nadrukkelijk uitgesproken tegen een 
zo forse verhoging in zo korte tijd. Het ging hier vooral om personeelskosten. Het zou gaan om een 
kwaliteitsimpuls en effectiever werken.

Onze zorgen worden alleen maar groter als we het artikel van 6 jullie in de stentor lezen waarin 
medewerkers melden dat het geld vooral opgaat aan dure inhuurkrachten.

Gemeente Belangen heeft daarom de volgende vragen

Vraag1 Vindt de wethouder dat gemeenten die aangesloten zijn bij de omgevingsdienst voldoende 
grip hebben op deze dienst en voldoende zicht hebben op de financiële cijfers?

Vraag2 Wat gaat de wethouder ondernemen om helder te krijgen of de vermoedens van 
malversaties bij het opstellen van jaarrekening, begroting en jaarrekening juist zijn? 

Vraag 3 Is de wethouder bereid met voorstellen te komen waardoor de individuele gemeentes en 
gemeenteraden meer grip en zicht krijgen op de financiële situatie van verbonden partijen en de 
omgevingsdienst in het bijzonder.
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